
Kanakoirakerho-Hönshundssektion	ry,	pointterijaos	

ROTURINKI	

PÖYTÄKIRJA	

Aika	ja	paikka:	12.3.2016	Lapua	

Paikalla:	13	henkilöä	

Ennen	kokouksen	virallista	alkua	pointterijaoksen	puheenjohtaja	Maija	Korpela	jakoi	seuraavat	
jaoksen	osoittamat	kiertopalkinnot:	

Av	Rabbelugn	–kulho	(vuoden	menestyneimmälle	narttukoiralle):	Av	Rabbelugn	Tosca,	Henrik	
Standertskjöld-Nordenstam	

Antin	–malja	(rotumestaruuskilpailun	menestyneimmälle	narttukoiralle):	Silverforsens	Mymlan,	
Marikki	Forell	

	

1.	Kokouksen	avaus	

Pointterijaoksen	puheenjohtaja	Maija	Korpela	toivotti	kokousväen	tervetulleeksi	roturinkiin	ja	
avasi	kokouksen	klo	13.05	

2.	Kokouksen	puheenjohtajan	ja	sihteerin	valinta	

Maija	Korpela	valittiin	kokouksen	puheenjohtajaksi,	joka	kutsui	kokouksen	sihteeriksi	Marikki	
Forellin.	

3.	Vuoden	2015	Toimintakertomus	ja	tilinpäätös	

Maija	Korpela	esitteli	vuoden	2015	toimintakertomuksen	sekä	tilinpäätöksen	(ks.	liitteet),	jotka	
hyväksyttiin	muutoksitta.	

4.	Vuoden	2016	toimintasuunnitelma	ja	budjetti	

Maija	Korpela	esitteli	vuoden	2016	toimintasuunnitelman	ja	budjetin	(ks.liitteet).	
Toimintasuunnitelmaan	toivottiin	lisättävän	seuraavat	kohdat:	

Toivottiin	jaostuotteiden	monipuolisempaa	valikoimaa	ja	niiden	aktiivisempaa	markkinointia	
yhteisissä	tapahtumissa.		

Keskusteltiin	jaoksen	roolista	rodun	kasvattajien	toiminnan	tukemiseksi	ja	yhteistyön	lisäämiseksi.	
Todettiin,	että	jaos	voisi	lisätä	koordinointia	kasvattajien	välisen	yhteistoiminnan	lisäämiseksi.	

5.	Pointterijaoksen	kokoonpano	vuonna	2016-17	



Seuraavat	henkilöt	valittiin	jaokseen:	

Maija	Korpela,	puheenjohtaja	

Timo	Laaksonen	

Jukka	Timonen	

Pauliina	Perkiö	

Heidi	Lähdemaa	

6.	Jalostustoimikunnan	rotuedustaja	vuosille	2016-18	

Marikki	Forell	oli	ilmoittanut	jättävänsä	paikansa	jalostustoimikunnassa.	Päätettiin	esittää	KKK-
HHS	ryn:	hallitukselle	Pauliina	Perkiötä	jatkamaan	rodun	edustajan	jalostustoimikunnassa.	

7.	Muut	asiat	

Jorma	Korpela	valittiin	pointterijaoksen	tietokantavastaavaksi.		

Todettiin,	että	rodun	näkyvyyttä	sosiaalisessa	mediassa	on	hyvä	ylläpitää.	Lisäksi	päätettiin,	että	
jaoksen	KV-vastaava	antaa	tarvittaessa	käännösapua	rodun	markkinoitiin	liittyvissä	tarpeissa.	

8.	Kokouksen	päättäminen	

Maija	Korpela	kiitti	kokouksen	osallistujia	ja	päätti	kokouksen	klo	14.50.	


